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• P. O. Cox UW, Sacramento/ California 93$09

‘ ' 2 U73 675

ARBSSY DISPOSITION REPORT
Ta $e Submitted Whenever an Arrest or toeiinQ Ilas Deen Reported to Pur CISI and/or M.I. 

Pursuant to Secs, THIS, 11X13, 111171x^61 Coclo
INFORMATION (ROM ARRESTING AGENCY (which submitted prints rcporiinQ arrest};

Kom« $f Re^ftlftj A^e^cy

PASADENA POLICE DEPT
Noma of Arrestee—As on fingerprint Cord

SIRHAN, Sharif Bishara
2

4. 151

£7226
5, loco! «—--------- -- -----------------

(As on f 7 Cord Submitted)

J-89297

Dote tooted $
12-18-63

Ooti Released 10

Chorgc(s) on which Booked—Section, code of Tow, abbreviation of offense
A! Invo PC 217 Att. Murdox*

• ass e-ss kom Ue@K »,©

Ci

Ds

9

*̂  inin'~r~~' '."----- " ■—-* ——■——-----
koVtftj or Arrest Kvwr

7. (Needed by TSI only if Ml nunsl 
, not osstgned)

f mgerprirsl Close:

19 XL 17 W 100 6 
M 3 W MOO 15

If NO COURT APPEARANCE—How Releosed:

3423(1) PA,-* — 8423(2) P.C. _—insufficient Evidence to Prosecvte—_

Arrestee ExoncroUd .—_„ Comptoinon! Refuses to Prosecute——_ Other (Specify)

Reteosed to Another Agency ^  ̂(Show Nome and locotionjs

'Reworks! '

II

Dote of

Dote Ibis Report 12 Officer fepcrt'nj^iDW Wi Title, Bodge, or Sorto! KwXer 13

Y 
hh, f emote , ■■—Tn ■■

Reports rws! be seat to Cl I e«4 I 
within 30 stays of release or t«muw:; 
of coart proceedings. Add CH encl I 
w«Urs so positive identification con 
made with prior record So Bureau C!

JNfORMATION TROM COURT
If Different than #2 above—Tree Nome of Defendant, os on Complaint 14 Dole cf Ws^iN^ 15 Cowl Cose Nvw&c*  '

3-31-611 M-65830 •
' ’ I CHARGED) TRIED 17

5 A. Some os#2..—.or

j VC 10852-

OISCHAWW H 
OtSI&JS^d^u-n^ 

Not Gviity-rfM*#-**  

Soil fort——_ 

Ol^^-aBaM^MW*™-^

CONVICTED I?

AUsdemeonoXX—

.. •• un»*i<MeU>n«M*>*a*VKreaMiiiM***a <art ><a*aaii**M«lt<n>nWMr «>l.e>uii«iiIE> Miaanaaau*

■ i 3. Same os Si, —, or Ws mhscd^asiwa^e.,*.

Not GvCty«^«* swW ^16^ ... _ _ - L

Boil f Orf— AUsdernconor—_

nrA„ ------

’ (««*MOMre*U*WK*i<M»V>K*̂ MMM*a»> r» • aje ■ eaaaa eaaaaaaa ».»*a  * •

, C. Some os J72,»—, ar ’ Pi5M^se4<t<narM«a<ni>

Not Gi®y«—™. felony———

Soil ferf—««_ AUsdemeonor—

Other.,,«...,... .,,.,,,.

»#UAe •>»» « aua> e *k>MUAua«  y» **•<>-
D. Some os #2, —, or D»s tt'j i e ^wmmmmmi

Nd Gvlhy^^a-a-* febAy^MMwaM^

Boil forf——— AUsdemconor—

Other,—______

•atm mnexeeXnenareeaee

SENTENCE—Show Term, Time, Amount, os AppUcoble 7®

O WI------—------------- —
□ Prison - < : Probotion—Q How long?

□ lir.e^U’io^S.usp^—Prob. 1 yro
□ suspended__ ■Ufa&pmta-.vith P.O. in plan
□ tmposSionofs^n^ treatment*

□ Prison-_ a^PPJ?^
o«»t—JZWX£urth’ molest Carol
o Suspended^ _____ o ,
□ lotionoroers & rogv
D wLZZZL!Z^L££^^
□ Ru^x.-t-, rn-i..................... Proboffon—Q How long?
□ Tine —.....  ,1.1,.,, ' *

□ Suspended ..,...—,,,,„, „»„. _.., —,,., —»—

H fttposWoft of $«»?«»« $vspe»dti

owl— ----- :-------------
O Prison———————-—-———-——- 

o toe—------- ,------------------------

Pl Suspended ■ ».,. „,..u .... । ■.—■ 

O ImposWoj of Scn!ence_Suspended.

Probation—O How Ion®?

’ SUBSEQUENT ACTION-MjWM or Order Supplemental to Any Disposition Infor motion Previously Reported 
Dismissed, 1203.4 PC—. DisrVssed, 1772 W3IC— Record Sealed, 701 V/«C_—I 1203.45 fQ— Ori

21

ATTACH AUTHENTICATED COPY Of MINUTE ORDER If RECORD IS TO BE SEAIED

Oo'f >M) 22
PASADENA MUNICIPAL COURT, 200 N. Garfield, Pasadena

2$

P 1ST RI TUI ION)
Hus Copy fori tvi CliL , Other— 

(As HwM l«»Ey)

■ *178  ■
V



WA ^HCS (<Mai 
hic^H^ C^Ji^6\Q

:y>i ^».u' w r<« «■• 
50m (•

Ooh? CM rlftH* <wr«d

10-31-6'
>U(WW.f^,. c;<;i^ phono, h o 6<a\ show firm na*^ end c^«*4 in oJOGon to mr^ mo CQ^ess or owner or ass'M

«Mk'

Sh^icfB^BMJiW
121 .NTSierra Bonita Ave.. Pasadena

Vehicle: 58 ehev.
64 Calif

^ OMV/ -A*'iA 
. OT 647

;j»»«srfk. w^iiwa^iKa.v'aRiAvwanofwrmaaHvwwiwwraMMiKKMmH.wMW'ia^w■<«*«'w»r«i»«»»i l••■^■>w.^wl«www^M^www»™l»«^ ^Tk
wor^ (^w r*^ cxSvftw, ^w w person repornre if other than vt^Hs Show cToto enj t.w r^.’icd)

w« ««T.i»afi.>w*iffH,tirnii»'TinnnrT- •v»*^i^~«^<«*ww'^jaF^^^***««<w-*W^-’Ws«*^**WMta«Wi»*^»-'**W!--.«‘««»**<a«><«WY< 
wx*« cr perils iac$xw^ etho? tncn Vkt«m Cf fatorrfi&K (Snow rm'^ <##<s$# p*W^ mJ fOtW or tc;nnw//

None

X» orrc$®ij« iwiwKJISfXA/ fW, caress, sex, race, as®, choree, Uelmj <%«•.<■*•}

N one

ter UtftOww ^ ’̂y »iWT«T^t“^w m^roSwfMMrwi^ftfwij wSv?"<>i ccch'wtiJft^ftiiTw' cam was cosvartcd)

Stood-byafD^’ttTa^r-ic-? control only, No further action taken.-

ie»<



Ace

.Specific Otiexy .
nt 4^9 (Residence)7 J ^

pasad^na rows 
LocoKon of Occurrence^.

l2l Ne SUfttiWOMIIfA
Ave., Pasadena

Cose Number 

457-^996 . ‘

t)x)*p*?4rff^Cr(Vfrvv .

3-6-55 Ili^OAV/SipORM .
Dvy of Week 

Saturday
| Dole—lime Reported 
5-4-63 6:Wm

Vic:hi's biome

Sharicf 8. SlRHAN ,
Residence Address

121 N» Sierra Bonita 
.Ave©, Pasadena £2

I Res. Phon© 
n/p ”

Business Phono

None

firm's Nemo,!? Business ’
n/a ■

firm Address firm Phono firm Business Hours

Person Reporting Of feme

Saue ’

Residence Address Ros. Phone bjiv« Address-Phono

’ Person Who Discovered CH, no ’

Same '

Residence Address Ros, Phono Business Address—Phono

W>tress(s) Komo?) ^

Elizabeth NUM GLLCN RV-65
Residence Address

Sake . ■ *
Res. rhe^ 

796-1770 kOlvG -

Victim's Occup. Typo ©J hem.'wiwlowtioA Where O.'fohso Wo? Committed$«x 
M

Roco 

wBOOKEEPER.', 52 2 STORY FRAME HOUSE-ApaRTUENT 0.'.’ {ROUND FLOOR N’ S3 DE

A

crims against property CRIMES AGAINST PERSON
Point Where Entrance Mede (Specific)

Door on N’ side of room

Weapon (Describe), force or Means Used

Method Used to Gain Entrance (J BLOCKED WINDOW SCREEN* 

REACHED IN OPEN WINDOW* UNLOCKED DOOR

Exact Location of Victim ot Time of Offense

instrument Used (Describe) ’

Hanos .
Victim's Activity at Timo of Offense 1

Exact Location cf Property When Taken • ■

On dresser on E? sice of room
Exact Wards Used by Suspect

Where Were Occupants at Timo of Offense 

I n Log Angeles.
Apparent Motive-Typo of Property Taken

Monetary Gaik -’.Valley and Checks .
Trcdc Merk of Suspect (s)—Actions dr Conversation 1 '

Entered apartment* removed loss* left through point of entry _
Vehicle Used Sy Suspect's)—Ycor—'Moke—Sody Type, Coior, lie. Nor—Other Id. Morks

UNKflGWN _ ? : _ , ., • .

Persons Arrested or Suspected (ihovz Nome, Address, $ex, Roce, A90, Choree, Rooking Number

Unknown

Uss (itemize ©nd Describe Property Obtc.ir.ed including Uriel Ko. ©nd Volvo—List Yotol Volvo) VALUE I,
One (1) BLACK LEATHER WALLET* CONTAINING DIVERS LICENSE, SOCIAL SECURITY NONE

Card* imui oration Card ano iiisc* personal papers in male of victim

Approximately sixteen (16) cooks* of 25 check? cach* of personalized checks V.’ix*
IN TRE VICTIMS NAME* DRAWN ON CITIZEN’S NATIONAL BANK* 811 WILSHIRE BLVD**
Los Angeles© Numbers of checks unknown© Account Closed. ■



pa5A?;na paUvS pjtarymjxt 
fcwiatj Coll.’.

IKYWlWlW: 7&rt kv 5c;.A v.
. wmc-ir-r.i

^'•**,•^**2?"“r**l***>*',,*-•*«>*• •■** nciawiHMtMiaii'wnM'a>».i,*W«w*»i«r»«««>r^**«»'«>«»M***«MAm'>v<<«wrMrM.nn<fMl)M.llw<M<^rMtin»«HMNM«MHmMwiiw-<««•**■»«»*»*.•«w»>f*w**<»»»
Cl04f.Kh<a • Dc^ t\b ;^crt Ccs^ £Mrt>cr

PC^;59 (Rzsioews) 5'7"65 . h>7*"99o(ACO)

Rtfi^wtw. incident occwniwc at 121 N* Surra Bonita Avc., Pasadena A?t^2

Upon arrival, contact bag made with tee victim cho stated teat he left ms apartment 
ay approximately 9:pOAM* Further* that ween be returned be found the door to bis apart**

VENT "UNLOCKED* Hi INDICATED THAT YltS LOSS HAD DEEN KEPT ON TOP OF JUG DRESSER ON THE 
N* SIDE OF THE APARTMENT*

Contacted the witness, tis landlady* who stated that she entered the apartment at 
APPROXIMATELY 11I^OAM TO MAKE THE DSD AND AT THAT TIME NOTICED THE LOSS WHICH WAS LYING 
ON TOP OF THE DRESSER* SHE INDICATED THAT SHE LOCKED THE DOOR PRIOR LEAVING*

A CHECK OF THE APARTMENT SHOWED THAT THE SCREEN TO THE WINDOW LOCATED APPROX* IOhu 
FROLS THE DOOR, HAD DEEN PARTIALLY PRIED OPEN* T«S WINDOW WAS ADOAR* INDICATING THAT 
the; SU$PECt/s REACHED IN ARD UNLOCKED THE DOOR FROLS THE INSIDE*

I NV* KSSlG? WAS SUMMONED TO THE SCENE FOR PHYSICAL EVIDENCE* Si£ BIS REPORT*

■ NO FURTHER ACTION TAKEN AT THIS TIUE*

Assisted cy: !nv* KSSICR
•Off* ANKENY ‘ ‘ ,

USOa^

‘ffi«r —'?,'«* «—~~~—
V/* Ac FITZ GERALD



, FAiADINA roues P^ACTMIKT •

Ct>»i/;«thB •

PC ^59 BURGLARY - .RES’DENT I AL
Pdt0 $S tXtj reper?

7-25-65

5
IKViiTlPATKU «PW ?W fOM.; '.

’ 121 N« Sswra Bombva AvSa® Pasadena (p-6-65) 

• VICTIM:’SlftMN, Sharing B?
M-Aradoah
*121 Na StERRA Bo:;|YA AvSej APT? 5/2 £ PASA? 
796-1770

SUBSEQUENT INVEST! CATION fAILEO TO REVEAL "HE WHEREABOUTS 07 THE REPORTED LOSS,, 
X CHECK WITH THE PROPERTY CUGTODtAH FAILED TO REVEAL THAT THE LOSS HAD SEEL' WANED 
I Ra’

On 7-22-65 Dew Rittenhouse contacted the victim and he stated that s;omm of the 
LOSS RAO BEEN RETURNED TO HIM BY-ANYONE AND ALSO THAT THE CHECKS THAT HAD BEER 
STOLEN APPARENTLY HAD HOT BEEN USED ACCORDING VO THE VICTIM'S KHOWLCOCC?

Victim was asked wkcvkcr or ho? he had obtained a new'immigration card and the
. VICTIM STATED THAT HE HAS NOT© The MATTER PERTAINING*TO "HE IMMIGRATION CARD

REFERRED TO TRE IMMIGRATION AUTHOR!?!ESa , •

Case pending?

Nay Wa BartlcWj Det? Bureau 
7-2>65



* ' mawka reiict tni'AfiWOT INViWSAWK RiiW'zZJ <«'M '

‘ . .CLEAR W SY ARP ESY ’
***M*»«i«ta *»M**w<MmMM*<iiMii*W*Mw^wM>w«>«M*r*MfM^M««Mw» 
CI«;iifir«Irt ■

burclary, rlsidencl'
MSttNCt TO:

| Dato oj ll.i; r{?«{

|4-12-66

»^l*H^*«W»*«»»ni**»'*»'**»’,l**"***<M*-",,w“M*< 
iCcsc wA’i । »,

,437996 ADD ? __ _
451462

VICTIM SIREAM, 
121 N. S 
PASAOCIA

SHARK?
ierra Bonita Avc,, Apt* 2

SUSPECT SALO VIM, 
P/-56443

INVEST! CAT ION REVEALED THAT 
THIS CASE, THEREFORE THIS

THE a.O. 0? THE ABOVE SUSPECT IS SIMILAR TO R(aT 
ASE IS CLEARED BY ARREST AND CLOSED.

OF

V. C. FAULSTICH, DET. BUREAU 
4-12-66 '



XA 56-156

As of June 8, 1968, the -identification records of the 
following -individuals, were furnished by the -Identification 
Division of the FBI:

- FBI No. 312 561 X SAIDALLAH BISHARA SIRHAN

- FBI No. 802 373 E SHARIF BISHARA SIRHAN

- FBI No. 866 039 F MUNIR BISHARA SIRHAN

Also on June 8, 1968, a copy of the Alien 
Registration Fingerprint Card of ADEL BISHARA SIRHAN was 
furnished by the Identification Division of the FBI.

- 481 -



Director.

is furnished FOR OFFICIAL USE ONLY.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE 
»ERAL BUREAU OF II 
W WASHINGTON 25,

• The following FBI record, NUMBER * ^^2 5^ g

Information shown on this Identification Record .represents .data furnished .EBI Joy finccrpnn 
contributors. Where final disposition is not shown or further explanation ox charge is desized, com- 
municato with agency contributing those fingerprints. . ^

Notations indicated by * are NOT based on fingerprints in FBI files but are listed only as invest 
gativo leads as being possibly identical with subject of this record. uxaMre^rwH^

CONTRIBUTOR OF 
fingerprints NAME ANO NUM OCR ARRESTED OR 

RECEIVED CHARGE DISPOSITION

PD Los Angeles

• 1

Saidallah Bishar;

•

l_1-23-52 23102VC (drh d^) $150 X 8+1 C
CC-lif Simian . ri. s do.~ eonor DKG

#LA 601 £85—S 581851

*
?p Pasadena calif Sc^.c^Hcdi Bishari ; 1G-0-62 CVC 23102 dr ^ 5 das Co

Siphon vader the in fl?. $276 or 5 das

SO Los Angeles 
Calif

<>54786 . • ■• 1
1

Saidallah 
Bishara Sirhan 
^904599

10-8-62 .

•« •’

of into?: bev

drk driv .msd ' ,

Co lie susp 
3K6250S sent to 
Sac ' ■

US I NS
Los Angeles Calif

SaidaIlan
Bi shara

appl 
FP . . 

3-23-65

*•
F • t

* * I *

US.WS ' , '
Los Ar.geJ.es •" 
Calif . • .

S^^^^

Saidallah 
Sirhan__

B
•

appl FP 
3-22-67

^ \ 1

* ••
M

• • • 4

*
1

■ *
• t (

0

.482

*

Since neither fingerprints 
identifying number which 
in our files accompanied 
FBI cannot guarantee in . 
Het this mater:?.! concert

1

nor an 
is indexed 
/ouj truest, 
ny manner 
s tho

■ individual in whom you a c interested.
• •*♦ •



UNITED "TATES DMlWt or ^’ 
FMAL bureau of i^tigati® 

WASHINGTON, D.C.. 20337

Director.

2 .
The following FBI record, NUMBER 312 581 E \ is furnished FOR OFFICIAL USE ONLY.

All descriptive factors (if any) furnished by you match ' 
those in our identification file unless herein quoted. '

DESCRIPTION AND RELATED DATA: _ _ - ' . r

Race: ''/’nite . ' ■ ' ■ \ .

Sex: cale 1

Height: 70" • ' ‘ ’ . • / • ‘

’ Height: 133 ' , ■ . . ■ ' ;

Hair: black ‘ ' ■ ’ . ■ ,

Eyes: brown • . ; ’
Date and Place of Birth: 7-14-32, Jerusalem • ,

, Scars & Marks: none noted ■ :- : ’ '

Address: 8-23-65, 308 Burton Court, Pasadena, California

Occupation: painter

Since neither fingerprints nor 'art
' identifying number which is indexed 

in cur files ac<omx nix! your request.
. . FSI cannot £i£:unt^ 

thet this'material concerns the
■ individual in whom you are interested,

483 ' . '

••“■'-‘■jyj^j^Q^  ̂■~dh“tHis"Idchti£icaHoh‘,RccoTd^eprcsGnts*dats‘iurnj:&od”FBl”by'fxr.go:prsnt^— 
contributors. Where final disposition is not shewn or .further explanation of charge is desired, com­
municate with agency contributing those fingerprints. ; _ _ .

Notations indicated by * are NOT based on fingerprints in FBI files butare listed only as investi­
gative leads as being possibly identical with subject of this record. r<>. ■ .•; • e



Director. ,

U??aTED STATES department of justice ‘ 
fAiral bureau of investigate 
^F WASHINGTON, D.C., 20537 . U

•Hie following FBI record, NUMBER QAO -• " . is furnished FOR OFFICIAL USE ONLY. 
’ OU4 O/O

-Information shown on this Identification Record represents data Furnished FBI by fingerprint 
contributors. Where final disposition is not shown or further explanation of charge is desired, com­
municate with agency contributing those fingerprints. ✓

. dotations indicated by * axe NOT based on fingerprints in FBI files but are listed only as investi­
gative leads as being possibly identical with subject of this record. #.#.«*vMMwrf r«ww w«i t<o*-w^^

CONTRI DUTOR OF* 
FINGERPRINTS NAME ANO NUM OCR ARRESTED OR

RECEIVED ,f CHARGE DISPOSITION

>D Pasadena Calif Sharif Bishara_ 12-18-63 inv pq 217 
att murder

see suppiemen
7226

JO Los Angeles 
:alif

Sharief Bishara
Sirhan #0-071362

3-4-64

1

breaking or 
removing veh 
parts •4

.1

USINS-AR ', Sharief Bishara 
S^^^^iar.

FP ■ 
2-25-60

*

3 #

« * "V
♦

•

• •

*< »M. MQ/^L X|*^

>
*• t i

3

•

»

1

L

A.

4. •

•
• *

*

* 1

•1
»’

484

1 t

Since neither fingerpri 
identifying number wh 
in cur files aoccmpOf! 
f3l cannot gucr.uV.ec 
that this material cent 

" individual in whem yo

ds nor an 
ch is indexed 
J your r^usst, 
n $ny uhnrter 
arcs the . • 
i are interested*



UNITED^WfES D^^^^r 07 • 
. . ®;sa bureau of investigate 

V WASHINGTON, D.C. 20537 1
2

Director.

\0

The following FBI record, NUMBER 802 378 E is furnished FOR OFFICIAL USS ONLY.

CONTRIBUTOR O? 
FINGERPRINTS NAME ANO NUMBER ARRESTED OR 

RECEIVED CHARGE DISPOSITION

#57226 proc susp 
P.O. in plan for 
2-seak & maint er 
by P.O. 3-Not to 
laws, orders, & :

prob 1 yx 
psychiatx 
iploy & .rt 
fur th mo; 
•egul of I

1- 
ic 
sid 
est 
rob

cooperate wit! 
treatment
as approved' 

4-obey all 
Dept & Crt.

* «

485

J *

Jl 1 ,

Since neither fi;^e; 
identifying .number 
in C'j: firs r,,’c:;wn 

■ FBI cannot g: w. nt
that lifts mo Lt;?' c 
kdividisU in whom

prints nor art 
which is indexed 
^'d y^K.;^ 
■ju n-.y mcrtier

you are interested.

SUPPLEMEN'

-Information shown on this -Identification -Record -represents -data furnished .EBI by .fingerprint 
contributors. Where final disposition is not shown or further explanation of charge is desired, com* 
muniedte with agency contributing those fingerprints. ✓

Notations indicated by * are NOT based on fingerprints in FBI files but arc listed only as investi­
gative leads as being possibly identical with subject of this record. VA OVS»WMT ■ IH)



UJJW^TATES DEPARTMENT OF JUSTICE
F'^h RAL BUREAU OF !N/ES?IGAT»

WASHINGTON. D.C.. 20337/

director.

•3 . . ■ >
The following FBI record, NUMBER . 802 378 E is furnished FOR OFFICIAL UoE ONLY.

iXi Oli herein quoted

DESCRIPTION AND RELATED DATA:

' Race: white

Weight: 110

Hair: black
Eyes: brown
Date and Place of Birth:, 7-6-33, 6-7-33, Jerusalem

Scars & Marks: none noted

Address: 2-25-60, 1647 N, Lake Avenue, Pasadena, California

Occupation: accountant

Since neither fingerprints nor an'" 
identifying number which is indexed

i|86
in cur files apccmpac.kd your request, 
FBI cannot ciorar.te in any manner 
that this material concerns the 
fadivid.ua';. in whom you are interested.

.. - —Information shown -on4His-Identi:ication-Record -rcpresentsdata-surnishca-EBI-ay ^ingosp.in.1 
contributors. Where final disposition is not shown or further explanation o. charge is do-irc , om- 
^iSS^"^ i» M» w™ W only a,

gative leads as being possibly identical with subject of this record' . _ __ __2



Information js^^ on this Identification Record nopn^aonis data iuxniphsd .FBI .by- fingerprint 
contributors. Where final disposition is not shown or further explanation or charge is desired, com-, 
municato with agency contributing those fingerprints. • ' z-

Notations indicated by * arc NOT based on fingerprints in FBI files but are listed only as incas'd- 
gativo leads as being possibly identical with subject ox this record. , ?.<> wnxwrwm^rria.iH^

' •• -. .... :. ■ •■'' UNITED STATES DEP&KZ?£EL.J OF JUSTICE’
• ' . • M^ERAL BUREAU OF Er/EST'GATj^

. WASHINGTON. D.C. 20537 M;: ^

• The xollov/ing record, NUMBER 866 039 F

5 vj ^ ^^r<^r-

/ is furnished FOR OFFICIAL USB ONLY:

CONTRIBUTOR Of 
FlNGBIfTJSTS NAME ANO NUMBER ARRESTED OR 

RECEIVED CHARGE DISPOSITION

PL "Pasadena Calif

4 * '* 1 L
1 1

• ‘ * 1 *
• •

• •
6-10-66

v ••
1 ‘ ' 1

■ 1 * * Ji
• i • ’ < 1 »

inv H&S. 11530 *
Salaneh. S&rhan poss of marijuana 

inv H&S 11531 ;. L 
sales of ' \ ,
marijuana :;-'

poss of narijuanz 
and trans, 
impor tation,s ale 
etc. of niarijuanz

Bep Proa

SO Los />ngelcs
Calif / ..:

USINS
Los Angeles
Calif

£52470 '

Munir Bishara 
Salaneh Sirhan
#C-465-666

Munir Bishara 
Salameh 
Sirhan

1

12-1-66..

• ’ . * ^ •’

• , • ' 1 ' 1

1-9-67

1 t •

. 1 yr' ’ .
^aV? •’

1 « *

♦ * •

• *

-t. 

' . i 1

X

, ^ 1 M '

I b

*% f •

• 1 »

1 I if-’ .1 *

•’1 ’ ' *

* V •’ *•♦
’ *‘ ' »A4 *'• < < ’

. • i I

W
4̂ t* •

Since neither fingerpri 
' identifying number wh 
‘ :n cur f:ie$#.acn$:iry!n:
’FBI,cannot {ju^ntJi 

. J that’this nvjtcrk’i c;»nc 
'• indivlrJunl in v.h^m yet

•

its nor an, 
ch is. indexed 
d yc;.T ra.7uast
5 any nsyn.te'r" • ■
j/^s the "
arc interested;



,2
The following

UNITED. "TATES DEPARTMENT OF
F^.RAL BUREAU OF INVESTIGATE 
■ WASHINGTON. D.C.. 20537

FBI record. NUMBER 866 039 F »is furnished FOR Ox : iCIAL USE ONLY.

All descriptive factors (if any) furnished, by you watch 
those in our identification file unless herein quoted.

DESCRIPTION AND BELATED DATA: ’ •

• Race: white ' . . ’ „ ' ' .

Sex: male . “ ‘ 1 ‘ ’

Height: - 65“ • / $ ■ '

Weight: HO ' ■ ' • 4 >

Hair: brown ■ • ' ■ f ' '

Eyes': brown ' '

Date and Place of Birth: 7-15-47 Jerusalem

Scars,& Marks:.., „*>ound-scar inner upper right forearm

Address: 1-9-67 listed as. 696 S. Howard St» Pasadena, California.

■Occupation: sales clex:<, stock sales

,.3 ■ ' ’, /' ' \ Since neither fingerprints nor an .
^ ‘ Y identifying number which is indexed

’ ^ ' in cur files accompanied your request,
" ’ T3I car.not gucuvr.tco in ory manner

/ . . that this material concerns the
. ■ r ' ■’ ^88 . individual in whom you arc interested*

..^InfcesRclion shown oxx this. Identification Record represents data furnished FBI by ‘^Pi^nnt 
contributors. Where final disposition is not shown or further explanation7>IcKargeis"desired.“cornf 
municatc with agency contributing those fingerprints. z

> Notations indicated by * are’NOT based on fingerprints in FBI files butaro listed only as investi­
gative leads as being possibly identical with subject of this record. , ,
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VaLIExN registration only •. ^
UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION 

WASHINGTON. D. C.

21 SEP ^
Address ..c-/a.^.O.Box..4O?.9j------------------ --- Jer-usalem ■ - Jordan

(Street address 4€ rural row) (City) * (Coegaty) , • (State)

Age~.l&------- Complexion......... Medium..................... Build....... „..£l.MfidlUIB„l___ __________ .....

JUN 8 18S8
Citizenship ------ Jordanian.------------- A_________________________ ___________ __

Since neither fingerprints nor art

Name of nearest relative or person to be notified in case of emergency: , ;'i cur fi’cs accompanied year request.

Aunt: Elen Hadawar, / ^-vthis mote;di ccneems the
»»•*'■*■■>■•■•»'•■•«•■»•■•■••'»«■••■<■• •••••■■•••■*•■•■•••<»•>«*■■•■■«»■ •■•■«■■•»!«■■.»!••••■»■-« W«*»*»«^W«»« ■•«•••»••«■«■■■>■■•»«••>''••’•••••*»*■••» •",*«» »••««,*••■■■'«#.»»■,.•■»»•’«*■■ »J<"fc"»l«V«»* •«■»«• 

(NUM) - • ...—•«»*-> X.^M.,^.- ...., b,„.M-.^.

Address —H.ouse...oi„JShe.ikh..Xasin.>............ ... .Jerusalem................ .....Jordan...... .
(Street)............................................................ (City)............................................................... (St&te)

Ever been fingerprinted?___ Ko.^....... 'When?.............. ...... .........................................
• (Ya or so) (Dato)
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FD-302 (Rev. M5-M)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/10/68

Mrs. HALDOR LILLENAS (LOLA), age 7^ 5232 Roe Avenue, 
Mission, Kansas, advised she and her late husband were sponsors 
for .BISHARA SIRHAN and family. Two oldest children of SIRHAN 
.family remained in Jordan because LILLENAS refused to sponsor 
them as they were of legal age.

LILLENAS stated she and her husband, who was an 
ordained minister of the Church of the Nazarene, went on a 
European vacation in 1955* While visiting In Jordan, BISHARA 
SIRHAN contacted LILLENAS and inquired as to the possibility 
of coming to the United States. LILLENAS decided to sponsor 
the SIRHAN family as their inquiries reflected the SIRHAN family 
to be a worthy Christian family.

Mr. LILLENAS, working through Church World Service and 
the Friends Organization, became the sponsor of the SIRHAN 
family and in November, 1957 > SIRHAN came to Pasadena, California, 
and lived in the LILLENAS home for about three months until 
suitable housing and employment could be obtained.

BISHARA SIRHAN left his family in 1953 and returned 
to Jordan because he felt living in the United States did not 
allow him to control his family as in the past. BISHARA SIRHAN 
wrote letters to his wife requesting her to return to Jordan 
and if she refused he would obtain a divorce. Mrs. SIRHAN 
refused to .return to Jordan and told LILLENAS since she had been 
married in the Greek Orthodox Church, no divorce would be granted 
to her husband.

LILLENAS advised her husband had handled all the 
responsibilities pertaining to the SIRHAN family and after 
■Mr. LILLENAS died in 1959> she has had only one contact with the 
SIRHAN family which was in about 1963 when AYDA SIRHAN, a 
daughter, died. At this time, LILLENAS saw only Mrs. SIRHAN 
and she visited for only fifteen minutes. LILLENAS moved from 
Pasadena, California, to Mission, Kansas, about three years ago 
and has had no contact with the SIRHAN family since moving to 
Mission, Kansas.

6/8/68 Mission, Kansas KC 62-8651
On___ .______________ at___ ____________________________ jj^p-File # - LA 56-156______________

SA PAUL A. VAN SOMEREN/bg/pih 6/10/68
by -———  ............. Date dictated

.. .. .This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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KC 62-8651
LA 56-156

During the time XILLENAS knew SIBHANj politics were 
never discussed and they always appeared to be a devout Christian 
family. SIRHAN 3ISHARA SIRHAN was recalled as a well-behaved, 
industrious, and obedient child:

LILLENAS stated her contact with SIRHAN BISHARA
SIRHAN was only at the time when they resided for the three 
month period in her home in Pasadena, California, at which time 
SIRHAN was a child approximately thirteen years of age.
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FD-302 (Rev. 4-1S-M)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/10/68
Date —_ -

Mr. HECTOR MOKHTARIAN, 830 Elizabeth Street, Pasadena, 
California, telephone number 79^-3698, employed as an Operations 
Officer at the United States National Bank, 132 East Colorado 
Boulevard, Pasadena, California, business telephone 793-0611, 
advised that he was born August 24, 1926, at Arak, Iran, that 
he immigrated to the United States on August 28, 1948, and that 
he became a United States citizen on June 21, 1961, at Los 
Angeles, California.

Mr. MOKHTARIAN stated that his mother is DEBORAH and 
that she resides at 6656 Holt Avenue, Los Angeles^ California, 
and that his father is ALEX MOKTARIAN who resides at 115 North 
Craig Street, Pasadena, California. %

Mr. MOKHTARIAN stated that his parents formerly 
attended the First Baptist Church located on North Marengo 
Avenue in Pasadena, California.

Mr. MOKHTARIAN stated that about one or two days 
after the death of Senator ROBERT KENNEDY, he was talking to 
his mother on the telephone and she had mentioned that she 
knew Mrs. MARY SIRHAN through the First Baptist Church in 
Pasadena, California.

Mr. MOKHTARIAN advised that the SIRHAN family was not 
known by him. Mr. MOKHTARIAN stated that he had never met 
any members of the SIRHAN family.

6/9/68 . Pasadena, California ^°s Angeles 56-156
On__________________ at_________________ ____________________ File #________________________________

- 493 -
SA LAURENCE B. CASEY/alm 6/10/68

by ■___—-,,.., ...  ......... ........ .„..   ------- .....— r.,. ,„..  .—, Date dictated ___ __ —.______ ___________ _
■This, document contains neither recommendations nor.conclusions of tbe-FBI. Itis the property of the FBI andis loaned to- ■ •
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/10/68
Date ______________ _______

Mrs. DEBORAH D. MOKHTARIAN, 6656 Holt Avenue, 
telephone number SP 6-0840, advised that she was born in 
the Union of Soviet Socialist Republics and as a small 
child she moved with her family to Persia and was raised in 
Persia. Mrs. MOKHTARIAN stated that she immigrated to the 
United States and became a resident of Pasadena, California,' 
during 195^> and she became a United States citizen in 1959, 
receiving her United States Citizenship papers in the United 
States District Court at Los Angeles, California, sometime during 
-1$59-

Mrs. MOKHTARIAN stated that she is a Christian and 
that she became associated and a member of the First Baptist 
Church, located on North Marengo Avenue in Pasadena, California. 
She stated that during the period of 195^ to 1956, she resided 
with her .husband on Grand Oaks Avenue in Pasadena.

Mrs. MOKHTARIAN advised that sometime during 1956, she 
met Mrs. MARY SIRHAN at the First baptist Church located on 
North Marengo Avenue in Pasadena, California. Mrs. MOKHTARIAN 
advised that Mrs. MARY SIRHAN had six children, five boys and 
one girl. Mrs. MOKHTARIAN stated that she recalls that the 
SIRHAN boys also attended the First Baptist Church during the 
period 1956 through and including 1958, but their attendance 
was sporadic.

Mrs. MOKHTARIAN stated that from her own experience 
in Persia as a Christian, she -felt that the SIRHAN family, who 
were Moslems, were probably "using" the First Baptist Church’ 
to secure material things in the United States.

Mrs. MOKHTARIAN stated that she recalls that during 
the period that Mrs. MARY SIRHAN attended the First Baptist 
Church in Pasadena, California, there was a church dinner wherein 
the church members each brought their own food. Mrs. MOKHTARIAN 
stated that she recalls that the SIRHAN family brought Jordanian 
food and also that a Jordanian flag was on their (SIRHAN family's) 
table.

6/9/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On at--------------------------------------------------------- File #

_ 494 - 
SA LAURENCE B. CASEY/alm 6/10/68

by ...... ............ . . ................................... ;..........     Date dictated —...... .........    —
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Mrs. MOKHTARIAN advised that she recalls that Mrs. MARY 
SIRHAN told her (Mrs. MOKHTARIAN) that her (Mrs. SIRHAN's) husband 
came to New York City for a short period but that he did not come 
to California as he did not like the ways of the United States 
and returned to Jordan.

Mrs. MOKHTARIAN stated that sometime during the period 
of approximately 1958 through and including 1962, she lived on 
Fiske Avenue, which was about one block away from where the 
SIRHAN family resided on Howard Street in Pasadena.

Mrs. MOKHTARIAN stated that of the five boys of 
Mrs. MARY SIRHAN, the one that stood out in her mind and the only 
one that she could recall by name was SIRHAN SIRHAN. Mrs. 
MOKHTARIAN stated that she had occasion to meet SIRHAN SIRHAN 
at the bus stop in the mornings during the period 1958 through 
and including 1^62. Mrs. MOKHTARIAN stated that these meetings 
with SIRHAN SIRHAN were occasional in nature and clearly by 
accident. Mrs. MOKHTARIAN stated that she was always struck by 
the fact that SIRHAN SIRHAN was always extremely bitter, resentful 
and extremely unhappy. Mrs. MOKHTARIAN stated that she could 
never recall observing SIRHAN SIRHAN smiling or in a good mood.

Mrs. MOKHTARIAN stated that'in view of the fact that she 
was a newcomer to the United States and also a new United States 
citizen that she had a deep respect and love for the laws of the 
United States. Mrs. MOKHTARIAN stated that in her conversations 
with SIRHAN SIRHAN he constantly complained that he did not like 
the laws and orders of the United States and that he felt that 
there was no justice in the educational system of the United 
States. Mrs. MOKHTARIAN stated that she recalls on one occasion 
that SIRHAN SIRHAN related to her that he thought that he,SIRHAN 
SIRHAN, should be given a college degree in one year and that 
he should not have to work for this degree. Mrs. MOKHTARIAN stated 
that SIRHAN SIRHAN related on occasion that he did not like to 
work for a living and felt that other people and the United States 
should give him money to live on. Mrs. MOKHTARIAN stated that she 
was aware of. the fact that SIRHAN SIRHAN was not a citizen of 
the United States and on one occasion she asked SIRHAN SIRHAN if 
he had become a citizen of the United States and that he (SIRHAN 
SIRHAN) responded by saying, "No. Never".

- 495 -
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Mrs. MOKHTARIAN stated that she had never visited the 
SIRHAN -family -in their home nor had the SIRHAN family visited 
with her (Mrs. MOKHTARIAN). Mrs. MOKHTARIAN stated that her only 
contact with the SIRHAN family was through the First Baptist 
Church in Pasadena, California, and also in contacts with them 
in the neighborhood of Fiske A enue and Howard Street, Pasadena, 
and also in markets and stores in the neighborhood. Mrs. 
MOKHTARIAN stated that most of her contacts and conversations with 
SIRHAN SIRHAN were while waiting at the bus stop near their 
neighborhood.

Mrs. MOKHTARIAN stated that one other thing comes to 
her mind about SIRHAN SIRHAN. He also complained about the 
lack of religious ceremonies at the First Baptist Church. 
Mrs. MOKHTARIAN stated that she advised SIRHAN SIRHAN if he 
wanted to be a Christian and wanted more ceremonies in church 
services that he should attend the Catholic Church.
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1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/10/68

Mr. ALEX MOKTARIAN, ,115 North Craig Street, Pasadena, 
California, hone telephone number 4^9-1586, employed in the 
Purchasing Department, Hone Savings and Loan Bank, Lake Street 
and Colorado Boulevard, Pasadena, California, business telephone 
5^5-5174, advised that he was born February 12, 1907, in Tehran, 
Persia, that he immigrated to the United States in December, 
iS5^> and that he became a citizen of the United States in 
March, i960, at Los Angeles, California.

Mr. MOKTARIAN stated that he is a Christian and 
that during the period 1956 -through 19573 he resided on 
South Grand Oaks Street in Pasadena, California, and started 
to attend the First Baptist Church at 75 North Marengo in 
Pasadena.

Mr. MOKTARIAN stated that he recalls meeting a 
Tamily who was from Jordan and t?ere members of the First 
Baptist Church. This family was the SIRHAN .family. Mr. 
MOKTARIAN stated that he recalls a dinner at the church 
where Mrs. SIRHAN brought Jordanian food to this affair.

Mr. MOKTARIAN stated that it was his recollection 
that he met Mrs. SIRHAN only on two or three occasions and 
-that he never met the SIRHAN children. Mr. MOKTARIAN stated 
that he never had any other social contacts with Mrs. SIRHAN 
other than the two or three meetings with her at the First 
Baptist Church. Mr. MOKTARIAN stated that he could recall 
nothing else about Mrs. SIRHAN or her family other than they were 
Moslems and that they were from Jordan.

6/9/68 Pasadena, California Los Angeles 56-156
On------------------ ---------at-----------------------------------------_,^ ^.Fite #-----------------------------------------------

SA LAURENCE B. CASEY/alm 6/10/68
by -—dictated «  .................. ............ .....
This docuneat containsneitherrecommendations. nor conclusions of the FBI. It is the-property of the FBI andis loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FP-302 (Rev. 4.1$.»)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

L. IWA- 6/11/68________

SIMON SHAROU. date of birth October 10, 1933, -in 
Jerusalem, resides at 462 North Euclid in Pasadena, and owns 
and operates a barber shop at ^8 North Lake Avenue, Pasadena, 
California. SHAROU is Armenian. He came to the United States 
in May of 1959 and has since become a Citizen of the United 
States.

SHAROU said that he has in the past cut hair for 
various members of the SIRHAN family including SIRHAN BISHARA 
SIRHAN but has not seen the -latter in about three months. 
SHAROU said he has not had any other association with the 
family. He pointed out that he, as an Armenian, was of a 
lower caste of society in Jordan than the Jordanians and their 
distinction is still kept alive by Jordanians living in the 
United States. Mr. SHAROU said he had no knowledge regarding 
SIRHAN’s propensity for violence and could not explain his 
murder of Senator ROBERT P. KENNEDY.

Mr. SHAROU was asked for information concerning MAJED 
KHALIL QUSSOUS and ABDUL DABBAS, two Jordanian students who 
came to the United States about the same time as the SIRHAN 
family and also lived in Pasadena and attended Pasadena City 
College.

SHAROU said he believes both QUSSOUS and DABBAS have 
returned to Jordan within the past two years. He did not know 
the degree of association between SIRHAN BISHARA SIRHAN and 
these two Jordanian students.

- 498 -

0n 6/10/68 flpasadena, California File # Los Angeles 56-156

SAs PHILIP J. REILLY and
J. ROBERT SULLIVAN/PJR/pih/les dictated 6/10/68

.„This document contains neither, recommendations nor.conclusions of the-FBI-Jt is the property of theFBI andis loaned to..... -
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FO-302 (Rev. 4.15-34)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/7/68
Date________________

DANIEL GANGUIN, owner, Michael Ganguin, Incorporated, 
53 West Union, Pasadena, California, advised that SAIDALLAH 
BISHARA SIRHAN was employed as a machinist helper by that' 
firm from April 9, 1966, to April 27, 1968. Mr. GANGUIN 
stated that he and his brothers, CLAUDE and MICHAEL, run this 
machine shop and all of them have some knowledge of SAIDALLAH 
SIRHAN. He said that SAIDALLAH was a "pretty good" employee and 
that he was always on the Job and was quite dependable. He 
said that SAIDALLAH was somewhat of a loner in that he stayed 
to himself most of the time and that he did not seem close 
to anyone in particular. He said that on one occasion 
SAIDALLAH brought his brother SIRHAN SIRHAN to the shop and 
showed him around and introduced him to some of the other 
employees.

Mr. GANGUIN said that he recalls sometime during 
the Israeli - Arabian war SAIDALLAH had a discussion oh at 
least one occasion with one of the employees, a Lebanese 
named GEORGE NEME, 1085 Bresee Avenue, Pasadena, concerning 
this conflict. He said that he got the idea that SAIDALLAH 
felt the Arabs should have won this var and that he, SAIDALLAH, 
is definitely pro-Arab. GANGUIN said that he could not recall 
any other political discussions that were held between SAIDALLAH 
and the.other employee.

DANIEL GANGUIN furnished an employment application 
from one SAIDALLAH B. SIRHAN which furnished the following 
information:

This applicat^^^^^^^d April 4, 1966, and showed
Social Security Number address 1080 North Lake
A enue, Apartment 5> Pasaaens^t^Tphone of neighbor 797-8381.
He indicated he was in the process of becoming a United States 
citizen. The following information was also reflected.

Date of Birth July 14, 1932

6/7/68 t Pasadena, California __________at---------------—_ 
-499SA ALLEN K. TOLEN and

SA RONALD H. BROYLES/RHB/alm

„ Los Angeles 56-156 .File #__________________________

6/7/68 
Date dictated-------------------------------------

•This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI.*-It is the property of the FBI and is loaned to’“
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Height
Vfight
Marital Status
Mother

5 feet 10 -inches
133 pounds
Single
MARY SIRHAN
696 East Howard Street 
Pasadena, California 
Telephone 798*2136

Education St. George High School 
Jerusalem, 
Graduated after 12 years

Former Employments
in 1947
Miller Dial and Nameplate Company 
WOO Temple City Boulevard
El Monte, California
Spray painter, i960 - 1961

Instrument Enamelling
H90 West Fair Oaks Avenue
Pasadena, California
Spray painter, 1961 - 1962
Laid off because of lack of 
business.

B and B Enameling Incorporated 
1030 Locust Street 
Pasadena, California
Spray painter, 1962 - 1964
Lcft to get a better Job.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date—^—

CJAWEg®^n> partnerj Michael Ganguin, Incorporated, 
53 West Union, Tasadena, California, advised that he had never 
had any political discussions himself with SAIDALLAH SIRHAN and that 
he had net SIRHAN SIRHAN only one time when he, SIRHAN, was 
brought to the shop by his brother SAIDALLAH.

According to CLAUDE GANGUIN, SAIDALLAH SIRHAN 
did not appear to be close with any of the shop employees 
and he had no personal knowledge of political views of 
either SAIDALLAH or his brother SIRHAN. He stated, however, he had 
heard of a discussion between one of the employees, a 
Lebanese by the name of GEORGE -NEME and SAIDALLAH, wherein 
SADALLAH revealed that he felt the Arabs should have won the 
Israeli - Arabic war.

On 6/7/68 flf Pasadena, California PUa# Los Angeles 56-156
SA ALLEN K. TOLEN and “ 501 -

by SA RONALD H. BROYIJS^HB/aln Date dicliM 6/7/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBIand isToaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FO-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 n.u 6/7/68

MICHAEL GANGUIN, partner, Michael Ganguin, Incorporated, 
53 ’fest Union, Pasadena, California, advised that during the 
tide SAIDALLAH SIRHAN '.fas employed at that machine shop, he, 
SAIDALLAH, was a good employee and caused no problems. He said 
that he had never discussed any political matters with SAIDALLAH 
nor has he ever met SAIDALLAH‘s brother SIRHAN SIRHAN.

On 6/7/68 at Pasadena, California Pilp # Los Angeles 56-156 
SA ALLEN K. TOLEN and - 502 -

' SA RONALD H. BROYLES/RHB/alm n . .. , , . 6/7/68by ...... ....... ........ ..................................... ......J—.....:......    Date dictated----- --------------------------------
. .. -This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to *

your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1
Date

6/7/68

STELLA CASTANEDA, 2099 North Marengo, Altadena, 
California, advised that she has been employed at Michael 
Ganguin, Incorporated, for the past six years. She said that 
she knew SATDALLAH SIRHAN during the time that he, SAIDALLAH, 
worked at this machine shop but that, to her knowledge, no 
political discussions whatsoever ^ere held between SAIDALLAH and 
any of the employees.

She said that the small amount of conversation that 
she had had with this -individual was always concerning the 
shop. Miss CASTANEDA advised that on one occasion, SAIDALLAH 
did bring his brother, SIRHAN SIRHAN, to the shop to show him 
around and introduce him to a .few of the employees, but this 
is the only time that she had ever seen SIRHAN SIRHAN or known 
him to be there. She said that she had never heard any 
discu’ssion whatsoever concerning any political ..views which 
he, SAIDALLAH SIRHAN, may have.

n 6/7/68 . Pasadena, California „.. „ .Los Angeles 56-15$Un-------------------------- at---------------------- ----------------- ____EiIe #------------- ------------------------------------

SA ALLEN K. TOLEN and
. SA RONALD H. BROYLES/RHB/aha n 4 t 4 , 6/7/68
by -------------  -......—.. ■ ■ ------------- -------- 1---------- ------------------- Date dictated--------------------------------------

- This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI; It is the propertyof the FBI'and id loaned to ’
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/7/68 
Date ...................................................

DAVID C. MARCUS., Attorney, 215 West 5th Street, 
■Los Angeles, California, was advised of the identity of the 
interviewing Agent and that he was being interviewed concerning 
his knowledge of SIRHAN SIRHAN.

MARCUS advised that he is presently -representing 
‘SAIDALLAH -BISHARA SIRHAN in a citizenship case and he-is also 
representing MUNIR BISHARA SAEEMAH SIRHAN in a deportation 
matter. He advised that both cases concerned the Immigration 
and Naturalization Service and that both of the above 
individuals are brothers of SIRHAN SIRHAN.

He stated that he believes that SIRHAN SIRHAN 
came to his office on one occasion with one of his brothers 
and attempted to tell him (MARCUS) how to handle the case.

He stated that he was unaware of any political 
beliefs of the SIRHAN family and could furnish no further 
details in this matter.

6/7/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On---------------------------at_________ —_____________________ __File #_______________________ .________

- 504 -
SA WILLIAM G. ATHERTON/asi 6/7/68

by ■—— ........ ............... ..............—  .--■ . ..................... ..... .—Date dictated —   ——..  ............... ......
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Date 6AV63_____ ____

Records, United California Bank, Pasadena Main 
Branch, 505 East Colorado Boulevard, reflect that SHARIF B. 
SIRHAN, 696 East Howard Street, Pasadena, California, obtained 
a loan on February 6, .1968, in the amount of $500.00, payable 
in 12 monthly installments of ^.16 each. These records 
reflect that on March 18, 1968, two payments were made and 
on March 21, 1968, the loan was paid off.

These records reflect that the nearest relative of 
SHARIF B. SIRHAN is SAIDALLAH B. SIRHAN, 1659 North Lake, 
Pasadena, California.

These records reflect that the employment for 
SIRHAN was the ITT Cannon 'Electric, 3208 Humbolt Street, 
Pasadena, California. It was reflected that SIRHAN was 
employed in production control at a salary of $492.00 per 
month and had been employed by this company for three years.

These records further reflect that SIRHAN had a 
loan in the amount of $700.00 at the United States National 
Bank, North Lake Avenue, Pasadena, California, and bad had a 
prior loan with General Motor Acceptance Corporation, Pasadena, 
California.

The above information is to be made public only 
following the issuance of a subpoena duces tecum which 
subpoena should be directed to Mr. STANI2Y C. DYE, Operations 
Officer, at the above referred to bank.

On__ 6/10/63__ at Pasadena...California_____ File aLos Angeles 56-156

by.__ SA. J.OHN,F...RUSSELL,,.Jr,.: jmk... ................. .Date dictated 6/10/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI; It is the property of the FBI'andia loaned to*
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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INVESTIGATION CONCERNING WOMAN 
IN WHITE DRESS WITH BLACK POLKA DOTS
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Date
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WILLIAM BALES, News Editor, NBC News, New York City, 
New York, made available to SA RICHARD C. BURRIS, at Los Angeles, 
a magnetic tape recording made during an -interview of SANDRA 
SERRANO by News Commentator SANDOR VANOCUR, at the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, at approximately 1:30 A.M., June 5, 1968, 
shortly after the shooting of Senator ROBERT FRANCIS KENNEDY.

This interview Is as follows:

VANOCUR Miss SERRANO, ah, just take your time, I’11 hold the
mike in front of you, and just tell me everything 
starting .from when you first saw the Senator come In 
the room, and what happened.

SERRANO Well, he...he...everybody was in the main room, you
know, listening to him speak, and it was too hot, so 
I went outside, and I was out on the terrace, and -I 
was out there for about five, ten minutes, you know.
I start to get cold, and then, you know, and everybody 
was cheering and everything and then I was standing 
there just thinking, you know, thinking about how 
many people there were, and how wonderful it was. Then 
this girl came running down the stairs in the back, 
came running down the stairs and said "We’ve shot him, 
we’ve shot him". "Who did you shoot?" And she said 
"We’ve shot Senator KENNEDY*. And aft....she had.... 
I can remember what she had on and everything, and 
after that, a boy came down with her, he was about 
23 years old, and he was Mexican-American, because I 
can remember that, because I’m Mexican-American, and 
I says "What’s happening?" And all of a sudden all 
these people start coming down that back end, and I 
walked in, and I was by the bar area, and nobody seemed 
to know anything about it, and I thought, well, you 
know, maybe I misunderstood or something.

6/5/68 . Los Angeles, California Los Angeles 56-156

SA RICHARD C. BURRIS/mmd
-Date dictated
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VANOCUR

SERRANO

VANOCUR

SERRANO

Wait a minute, did this young lady say"We"?

"We", she said.

Meaning "We", the Mexican-American?

No, she was not of Mexican-American descent. She was not. 
She was Caucasian. She had on a white dress with polka 
dots, she was light skinned, dark hair, she had black 
shoes on, and she has a funny nose, it was...it was...
3 thought it was really .funny, all my friends tell me 
I’m so observant. So I walked right back in and I.... 
I thought to myself....... .if something happened, somebody 
should know about it, so -I walked in and I said — "Who 
was shot?" And nobody.... ."Nobody was shot, nobody was 
shot!" And I said "Oh, all right!" And I waited a while 
and then I walked to’a telephone, and I called my parents 
long distance to Ohio, and I woke my parents up and I 
told them, KENNEDY was shot, and my parents, you know, 
have been following me with the campaign, so I was in 
the telephone booth, and then I saw, Just masses of 
of people seem to run by the telephone, and I hung up. 
I told my parents I had to hang up. Hung up, I went 
back into the main room, and I asked who was shot. And 
it must have been ten minutes, ten minutes before any­
body on that grounds -floor seem to have known anything, 
and I said "Who was shot?" And then I — this MARGE JAY 
was on...on the speaker...on the speaker, and she was 
saying, you know, "Somebody has been seriously injured!" 
Ah...."Everybody, please clear the way, go to the 
television set. So I was standing by the television 
shet... .set... and ... .1 was Just standing there 
iTstening to everything that happened, and I couldn’t 
believe it, and then....so I went in to make sure, so 
I asked "Who was shot? Was it him?" They says Yes, 
it was!" So I went back to the telephone booth, tried 
to get my parents but the lines were all tied up, I 
couldn’t get through.
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VANOCUR Did you work for Sen....did you work for Senator KENNEDY?

SERRANO I’m Co-Chairman of Youth for KENNEDY -in the Pasadena- 
Altadena area. I worked very hard for him and every­
body in the Pasadena area worked very very hard for 
him. T965, I met him, Washington, D.C., .in an elevator, 
he stepped on my foot, and I shoved him, and it’s an 
unforgettable experience. At the S.R.O. he gave me the 
speech that he’d made that night. I have the very speech 
he made that night.

VANOCUR You didn’t get close to where he was carried out or 
where he was shot?

SERRANO No, I wasn’t, no I wasn’t.

VANOCUR Thank you very much.
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1 n f 6/12/68
Date _________

On June 11, 1968, Detective JOE GOODMAN, Rampart 
Division, Los Angeles Police Department, -furnished the 
following summary of the taped interview of SANDRA SERRANO, 
taken at the Rampart Division, from 2:35 a^« to 2:55 a.m. 
on June 5, 1968;
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RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVIEWS - 'JUNE 8, 1968 , KENNEDY SHOOTING

INTERVIEW OF SANDRA SERRANO INTERVIEWED BY
_ 2212 North Marengo

, Altadena
Ph: 794-6514 ’ INTERVIEWED ON

TAPE FT. - 158/273

No. 1. Fe Cano, 23/26, 5-6, 122/27, Drk Brn Hair (short) Brn eyes 
Turned up nose, good figure, wht dress w/blk dots, blk shoes.

No. 2. M Mex, Amer, 22, 5-5, 160, Blk hair, Drk eyes, Wht shirt, 
gold sweater, long sleeves-button type, Drk pants, greasy hair 
(straight) (

No. 3. M Mex Amer, 23, 5-5, 130/135, Bushy Blk hairi seeding appearance 
Lt. sport shirt .(wrinkled) beige pants.

I saw the three above person walking up the stairs together. No one 

else was around them. They were not talking but they appeared to be 
together. About 15/20 minutes later, the, female and''the better 

dressed man came running down the stairs. The female told me, "We 

shot him, we shot him." I asked her who they shot and she said, 

"Senator Kennedy." I thought she was joking and didn’t take her 

serious. I don’t know where they went.

INTERVIEW.OF MIKE MARCUS INTERVIEWED BY E.H. HENDERSON,
435 S.^MarTposa J.E. Chiguet
Ph: 380-8501
Dep. Dist. Attorney INTERVIEWED ON 6-5-68, 3:25 AM/3:36 AM 

TAPE FT. - 366/453

Heard six shots, was ahead of Senator Kennedy, never saw suspect.

INTERVIEW OF RICHARD TUCK INTERVIEWED BY E.H. HENDERSON, HOMI
3918 Beverly Blvd. J.E. Chiguet, HOMI
L.A. INTERVIEWED ON 6-5-68 6:10 AM/6:14 AM
Bus. Address: 2000 L St., N.W., Washington D.C.

TAPE FT - 0/023 - Good Sam. Hospital, 9th Floor

I heard several shots but I never saw the person who did the shooting, 

I yzent to assist the Senator who was lying wounded on the floor, I 

never saw the susp. or the gun.

DR 68-521 466

E.H. HENDERSON, 7695
J.E. Chiguet, 5233 

HOMICIDE DIV.
6-5-68, 2:35 AM/2:55 AM
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Date June 12, 1968

SANDRA SERRANO .reviewed colored film coverage made 
by NBC News at the Ambassador Hotel prior to and after Senator 
ROBERT F. KENNEDY was shot, June 5, 1968. This review was 
made at the NBC Studio, Hollywood, California, and the projector 
was operated by WILLIAM BALES, News Editor, NBC News, New York 
City.

After reviewing the film, SERRANO stated she observed 
no one in the film who resembled the woman wearing a polka 
dot dress or the man wearing a yellow or gold sweater, she 
saw go up or down the outside fire escape stairway located 
outside the southwest door of the Embassy Room, Ambassador 
Hotel. SERRANO was asked to describe color of clothing SIRHAN 
was wearing in the film she had just watched. She said he was 
wearing medium blue pants, white shirt and dark colored jacket 
or sweat shirt. She was then asked if she still believed SIRHAN 
was wearing light colored clothes at the time she claimed to 
have seen him in the fire escape stairs. She said, ’’They 
looked like light colored clothes tome.”
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Date - ■ ■ .........................

On June 11, 1968, Detective C. P. HUGHES, Rampart 
Division, Los Angeles Police Department, furnished a summary 
of an Interview of SANDRA SERRANO, which occurred on June 7, 
1968:

4^1^
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DR 68-521 ^6#IAMPART DETECTIVE DIVISION 
_J8 KENNEDY SHOOTING " 

INTERVIEWED: SANDRA SERRANO 

INTERVIEWED BY: C. A. CALVERT 

. ' C. F. HUGHS

Witness SANDRA SERRANO at the Ambassador Hotel went thru her actions 

for reporting officers FBI agent BURRIS, SECRET SERVICE agent SHERMAN. 

She stated that she was sitting on the rear steps (which lead from the 

s/w corner of EMBASSY ROOM) getting some fresh air. Two men and a woman 

came up the stairs and the woman stated ’’excuse us please”. Twenty to 

twenty-five (20-25) minutes later she heard what sounded like six quick 

back fires, and about 30 seconds later the same woman (Polka Dot Dress) 

and the taller of the two men came down the stairway. The woman was run- 

ning ahead of the man and said "we shot him, we shot him”. The witness 

asked "you shot who”? and the woman replied Senator Kennedy. The witness 

then went into the hallway of the Ambassador Room and saw a uniformed 

security and asked "did they shoot Senator Kennedy" and he stated "your 

drunk”. The witness then confronted a group of people and asked therr 

the smae question. They replied your crazy". The witness then went 

into the Sunset Room, back thru the Ambassador Ante Room into the hallway 

to a phone booth, she then called her mother In Lorraine, Ohio telling 

her that Senator Kennedy was shot. The phone used by the witness was 

one of five booths. She pointed out two booths,, of which one was the 

one she used. Phone numbers 386082^, 3869837* Descriptions of suspects 

some as given by witness on original interview. There was no guard on 

duty at the Embassy Room south rear door at time of shooting or prior 

to shooting. . < ., ' 5 ■

See attached Floor Plans of Ambassador Hotel.
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• Doto_____ 6/12268—______

co
' Mrs. AMPARO SERRANO, 19^9 West 27th Street, Lorain, 

Ohio, advised she as the mother of SANDRA SERRANO. She stated, that 
her daughter telephonically contacts her from California | 
quite frequently. Mrs. SERRANO stated that on June ^J, 1968, 
at approximately 6:00 PM, Eastern Daylight T o
daughter called to congratulate her brother, |
upon his graduation from Admiral King High SchoolfnLorairm^ 
At approximately 10:30 PM (ELT) on the same date her daughter 
again called her from California stating she was at ROBERT 
KENNEDY’S campaign headquarters and that he was going to win 
the California primary election. Mrs. SERRANO stated she 
questioned her daughter about calling her so often and her 
daughter stated that she had received permission as all the 
volunteer workers were allowed to make telephone calls as they 
reportedly were being only charged a ’’flat rate” for the use 
of the telephones in the campaign headquarters.

Mrs. SERRANO stated that at approximately 3:30 AM (EDT) 
on June 5, 1968, she received a collect telephone call from her 
daughter in Los Angeles. As soon as her daughter was connected 
with Mrs. SERRANO she was obviously in a very hysterical state 
and made some mention that it had cost her $3*00 to get the 
telephone from where she was calling but did not elaborate 
further concerning this. SANDRA then told Mrs. SERRANO that 
ROBERT KENNEDY had been shot and when Mrs. SERRANO said "What?", 
SANDRA repeated this statement. When Mrs. SERRANO asked SANDRA 

if ROBERT KENNEDY was dead, she replied that she did not know 
but remarked he had been shot after making his speech. Mrs. 
SERRANO stated that throughout the telephone conversation 
SANDRA was crying and was hysterical and difficult to understand. 
She stated that during this telephone conversation she was unable 
to recall SANDRA mentioning anything about observing any person 
or activity in connection with the .shooting. SANDRA just kept 
repeating, "why would they do anything like this, he was such 
a good man?” In addition, SANDRA asked to speak with her father 
but when Mrs. SERRANO asked him if ho desired to speak with 
SANDRA he declined, stating he was too upset to talk to her 

~at~that-4/ise-;------------------------------------------ -------------------------------------
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Mrs, SERRANO advised that at approximately 8:00 AjM on 
June 5> 196% SANDRA again telephonically contacted her and 
at this time stated she had "been on the terrace of the Ambassador 
Hotel prior to ROBERT KENNEDY'S speech and had observed twd 
men who she described only as Mexican-Americans, accompanied 
by ..a girl who she described as white, SANDRA stated that after 
the shooting she observed one of these men and the same girl 
running from the hotel area. She did not elaborate any further 
nor did she further describe any of these individuals,

Mrs, SERRANO stated she could recall no further details 
of her telephone conversations with her daughter. She explained 
that due to all the excitement surrounding the shooting of 
ROBERT KENNEDY and her concern for her daughter it would be 
impossible for her to remember every detail and she did not 
take notes of any of the conversations inasmuch as she did not 
think it was important at the time.
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MANUEL M. SERRANO, 19^9 Vest 27th Street, Lorain. 
Ohio, advised he is the father of SANDRA SERRANO. He stated 
SANDRA called home at least twice on Jane 4, 1968, and again 
at approximately 3:30 AM on June 5, 1968. He stated he die 
not talk with his daughter during any of these calls although 
she did ask to speak with him when she called at approximately 
3:30 AM on June 5, 1968. He stated that inasmuch as his wife, 
AMPARO, told him during the course of this telephone conversation 
that ROBERT KENNEDY had been shot, he did not feel emotionally 
able to speak with his daughter at this time.

Mr. SERRANO stated inasmuch as he did not converse 
with his daughter, SANDRA, during any of the telephone calls, 
he could not state what the exact conversation was during these 
calls. He advised that his wife talked with SANDRA on the 
occasion of each call and she would be able to advise as to 
the extent and topic of the conversations during the calls.

Mr. SERRANO stated his daughter, SANDRA, is a very 
fine young lady who does not drink or smoke and has very high 
morals and character. He stated she is a very level-headed young 
lady who is both emotionally and mentally mature. He stated she 
graduated.from Admiral King High School in Lorain in June, 1966, 
maintaining a "C Plus" average and majored in Business 
Administration. In September, 1966, she entered the Lorain 
County Community College, Elyria, Ohio, to study to be a 
Medical Technician but she did not like this course and 
voluntarily withdrew after one semester. In either January or 
February, 1967, she went to live with her aunt, CECELIA MAGDALENO, 
2212 North Marengo Avenue, Altadena, California, and for the past 
year has been employed at United Insurance Company of America, 
727 West Seventh Street, Los Angeles, California, k
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Mr. JOHN J. AMBROSE, Deputy District Attorney, 
Los Angeles County, Los Angeles, California, advised that he 
was in the area of the Los Angeles Ambassador Hotel on the 
night of June 4> 1968, when he heard a news bulletin on his 
car radio that Senator ^ROBERT KENNEDY had been shot. He 
stated that he arrived approximately 15 minutes after the 
shooting. Upon entering the main entrance of the hotel, a 
girl (SANDY SERRANO) came running up to him very excited and 
asked him to help her as she had to inform the proper authorities 
of a confrontation she had just had with a couple in the hall­
way of the hotel. AMBROSE advised that he told the girl that 
he would help her. He quieted her and asked what had happened. 
She replied that she was walking down the hall of the hotel 
when a man and woman approached from the opposite direction. 
Both were walking and the girl stated "We just shot him". 
SERRANO then inquired what the girl meant by this and the 
girl stated "We just shot Senator KENNEDY". AMBROSE at this 
time asked SERRANO if the girl possibly could have said "They 
just shot him". SERRANO advised that she distinctly remembers 
that the girl used the pronoun we and mentioned the name 
Senator KENNEDY.

AMBROSE stated that SERRANO told him that she could 
identify both persons and furnished him with the following 
descriptions:

The girl was a white Caucasian, 22 to 23 years of 
age; 5’5’S and wore a long sleeve white dress with black polka dots 
and bib collar. She possessed a very shapely figure. The 
man was about 23 years old, Mexican-American, had black hair, 
and wore a gold sweater.

AMBROSE added that he then took SERRANO into the 
building to the scene of the shooting where he turned her over 
to the investigating officers as a witness. He further added 
that SERRANO did have one girl friend accompanying her but could 
not recall if she was present when SERRANO told him of her 
confrontation with the couple in the hallway.
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SERRANO impressed AMBROSE as a very sincere person 
and although she was alarmed and excited over what was told 
her by the couple, she remained insistent in the wording of 
the girl’s statements.
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1 Date -6/1-2/68

DAVID KAL HAINES, 220 East Sierra Madre Avenue, 
■ Apartment F, Sierra Madre, California, furnished the 

following information:

He is nineteen years old and a student at Pasadena 
City College, Pasadena, California. Since the end of April 
19^0, he was a volunteer worker at the Pasadena Headquarters 
of the Youth for KENNEDY Club. On Tuesday, June 4, 1968, he 
was busy at the Youth for KENNEDY Headquarters in Pasadena 
until approximately 9:00 p.m. At that’ time, he and a fellow 
worker, RAY (last name unknown), decided to go to the 
Ambassador Hotel in Los Angeles to await the election 
returns. They went in RAY’s automobile, arriving at the 
Ambassador at approximately 9:45 P-m. They Joined the throng 
that had gathered in the lower level ballroom where television 
sets were placed to follow the returns.

He met several of his fellow workers from Pasadena 
and recalls meeting SANDRA SERRANO, who was in charge of 
the Pasadena Youth for KENNEDY Club, sometime between 10:00 p.m. 
and .11:00 p.m. SERRANO was in a group standing near a bar 
set up in the foyer area at the entrance of the ballroom. 
As she was obviously underage, he ordered :her a screwdriver — 
drink from the bar and chatted with her for awhile. To his 
knowledge, that was the only drink she had that evening.

He rejoined the crowd in the ballroom and was at 
that location when the news that Senator KENNEDY had been 
shot was received. He watched the proceedings on television 
in the ballroom -for some time and then started to move 
through the crowd in the ballroom looking for his friends. 
He came across his fellow worker, RAY, who had taken him to 
the Ambassador, who was in a complete state of collapse at 
the news and was lying on the floor. He and a girl, name 
unknown, who had met RAY at the ballroom, gave assistance to 
RAY and he remained with them until RAY was sufficiently 
recovered, that he could leave RAY in the girl’s care. He 
then lent assistance to an unidentified elderly lady who asked 

_____ him_to-ta.ka bar to bar automobile parked on a side street ______
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In the vicinity of the hotel, which he did. Upon returning 
to the hotels he again met SANDRA SERRANO, who was with 
another Pasadena worker, IRENE CHAVEZ. They met in the 
vicinity of the shop area or arcade of the lower level. He 
estimates that this was at least one hour after he first heard 
of the shooting.

SERRANO was extremely upset, crying, and distraught.
He recalls her saying "Oh, DAVID, you don't know what I have 
seen" and "What should I do". She also said other things 
which he cannot now recall, but as he was also upset and 
trying to get back in the ballroom to where he had left RAY, 
he attached no significance to what SERRANO had said. He 
believed it only related to the,fact that Senator KENNEDY had 
been shot. He then returned to the ballroom, searched for his 
friends, and had no further contact or conversation with 
SERRANO.

While he was at the Ambassador Hotel, both prior to
and after the shooting, he did not see anyone resembling 
the photographs or general description of suspect, SIRHAN 
SIRHAN, nor could he recall seeing any women in a white dress 
with black polka dots.

He has known SANDRA SERRANO since April 1968, and
she was in charge of the Pasadena Office of the Youth for 
KENNEDY Club. He considers her to be a reliable, level 
headed and a responsible person.

He is entering the Marine Corps in mid-July 1968
and prior to that time will spend two weeks vacationing in 
Texas where he can be reached in care of Mr. BOB PHILLIPS, 
4007 Cornelia, Greenville, Texas.
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GREGORY BION ABBOTT, 528 West Huntington Avenue, 
Apartment 4, Arcadia, California, furnished the following 
information:

He is nineteen years old and has Just completed his’ 
Sophomore year at Yale University. At present, he is 
employed as a messenger by Noble, Cooke, 618 South Spring 
Street, Los Angeles, California, a stock brokerage firm. He 
intends to return to Yale on approximately September 15, 19^8.

Upon arriving home from Yale, he volunteered his 
services to the Youth for KENNEDY Club in Pasadena and 
worked there on Monday June 3, 1968, until 9:00 p.m. and on 
Tuesday, June 4, 1968, the day of the.California primary.

On June 4, 19&8, at about 8:15 P«».> he and some 
of his fellow-workers decided to go to the Ambassador Hotel 
in Los Angeles to await the election returns. He went to 
the Ambassador with SANDY SERRANO, IRENE CHAVEZ, GEORGE 
FREDERICKS and a MIKE (last name unknown) in FREDERICKS’ 
auto.

They arrived at the Ambassador Hotel at 
approximately 9:00 p.m. and Joined the crowd which had 
gathered in the ballroom on the lower level of the hotel to 
watch the election returns on television sets which had been 
set up there. The group split up and went their separate 
ways after agreeing to get together later: on in the evening 
for the ride home.

ABBOTT stated that he spent most of the evening in 
the ballroom with DINAH CHURCHILL, 945 Hilgard Avenue, 
Apartment 105, Westwood, California, whom he met at the 
gathering. He recalls seeing SANDRA SERRANO at least once, 
in the crowd, prior to the news of the shooting.
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He was in the lower level ballroom when he first heard 
the news that Senator KENNEDY had been shot. This is directly 
below the ballroom where Senator KENNEDY made his victory speech. 
He believes that approximately twenty minutes later he left the 
ballroom, with DINAH CHURCHILL, and was in the long corridor 
leading to the entrance of the lower level ballroom, when he 
again met SERRANO. She was alone, sobbing hysterically and 
talking incoherently. He took her into his arms and attempted 
to comfort her. He cannot recall anything in particular that 
SERRANO said, at that time, but his impression was that it 
simply dealt with the horrible fact that Senator KENNEDY had 
been shot.

As his companion, DINAH CHURCHILL, was also visibly 
upset and standing alone down the corridor, he excused 
himself and took DINAH out of the hotel.

He was, thereafter, in and out of the hotel 
several times searching for SANDRA and IRENE CHAVEZ in order 
to take them home, but saw neither one. He assumed they had 
obtained other rides and left the hotel at approximately 
2:30 a.m. to return to Pasadena.

During the period he was at the Ambassador Hotel, 
both prior to and after the shooting, he did not see anyone 
resembling the photograph or description of suspect SIRHAN 
SIRHAN, nor could he recall seeing any women in a white dress 
with black polka dots.

He first met SANDRA SERRANO on June 3, 1968, at the 
Youth for KENNEDY Headquarters in Pasadena where she was in 
charge,. He had an opportunity to talk to her extensively 
on both June 3 and June 4, 1968 and considers her to be a 
reliable and responsible person.
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VINCENT DI PIERRO was interviewed 
at the Ambassador Hotel Just prior to his viewing seven white 
dresses with black polka dots in an effort to pick out a dress 
similar to the one worn by the woman he previously described 
as being in the kitchen area of the Embassy Room, Ambassador 
Hotel, just before Senator KENNEDY was shot.

DE PIERRO recalled talking to SANDRA SERRANO about 
a woman wearing a white dress with black polka dots while they 
were sitting together waiting to be interviewed by the police 
after the shooting. They did not describe the dress to each 
other, except to mention the fact that it was a white dress with 
black polka dots.

DE PIERRO said no details about the person wearing 
this dress were discussed since a police officer saw them 
talking and warned them not to discuss the case.
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